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Občasník 7.odd. Karibu Tábor zejména pro účely informativní,  
jakož i pro prezentaci názorů a umění členů oddílu 

 
 
Ahoj kluci,  
     prázdniny se blíží a s nimi i tábor, takže jsem se chtěl trochu 
ohlédnout za uplynulým rokem. Za prvé bych rád poděkoval všem, 
kteří mi pomáhali s vedením oddílu a organizací různých akcí. 
Hlavní poděkování patří Ronaldovi za různé výpravy, Peťovi a Pró-
fovi za vedení vlčat a samozřejmě všem, kteří byli k dispozici, když 
bylo potřeba- Rakovi, Bumčovi, Lišákovi, Picasovi a dalším. Takže za 
sebe můžu říct, že se mi další rok s vámi moc líbil a doufám, že jste 
si ho užili stejně jako já. No a samozřejmě doufám, že si společně 
užijeme i rok následující a že se stejně 
jako letos budeme často a rádi potká-
vat na schůzkách a výpravách, protože 
to, že se rádi potkáváme a že jsme 
dobrá parta, je mnohem důležitější, než 
všechny kroje, odborky a podobné věci. 
Takže mi nezbývá, než vám popřát pěk-
né vysvědčení, nám všem hezké počasí 
na tábor a hlavně to, abyste si pořádně 
užili prázdniny a abychom se všichni     
v září ve zdraví sešli. Takže nezlobte, ne-
hrajte si se sirkami, nechoďte k vodě 
bez rodičů a nehrajte si na silnici (hlav-
ně Rak a Sifon-znáte se)  

-Vláďa- 



Oddílová výprava do Prahy (27.-29.3.)    
     Tentokrát náš oddíl zamířil do centra Prahy hlavního města ČR. 
Sešli jsme se na nádraží celkem v hojném počtu: Vláďa, Peťa, Prófa, 
Ronaldo (ten na nás čekal v Praze), Myšák, Vašek, Mikeš, Pepa, Šnek, 
Kuba, Soptík a Jazíček (jestli jsem na někoho zapomněl, tak se velice 
omlouvám). 

     K večeru jsme dorazili do 
Prahy na hlavní nádraží. 
Tam na nás čekal Ronaldo. 
Zahráli jsme si v jednom 
parku hru a poté jsme blou-
dili Prahou až do klubovny. 
Tam jsme se zabydleli, skou-
kli jsme na DVD Rychlé Šípy 
a šli spát. Ráno to všechno 
začalo, vyrazili jsme do 
JUNu. Když jsme vykoupili  

JUN, šli jsme na Petřín, tam bylo bludiště, které se nám všem líbilo:) 
Navštívili jsme také Pražský Hrad ,Karlův Most.................. 
     Další den nastal chaos. Ráno jsme měl hru po městě- museli jsme 
najít co nejvíce ulic, autíček atd. Po hře jsme se pustili do uklízení 
klubovny. Když byla klubovna opět jako nová, vydali jsme domů. 
Výprava byla fajn, ale je pravda že na Lom v Budislavi to nemá. 

-Myšák- 

 
A nyní nA nyní nA nyní nA nyní něěěěco pro zasmání…GARFIELDco pro zasmání…GARFIELDco pro zasmání…GARFIELDco pro zasmání…GARFIELD    
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
     Naše družina medvědu se zúčast-
nila SvojsíkovaSvojsíkovaSvojsíkovaSvojsíkova    závodu.závodu.závodu.závodu. První den, 
v sobotu, byl náš tým pohromadě a 
museli jsem plnit úkoly např. týmová 
spolupráce. Mimochodem tam jsem 
měli plný počet bodů. Na začátku 
jsme měli docela dost nahnáno ale 
ke konci to už nebylo ono. Další den 
ráno jsme si každý vybrali jednu brá-
nu, kde jsme museli plnit úkoly sami. 
Já jsem byl na lanových aktivitách, 
Ondra na gumě, Tenisák na šifrách, 
Šnek na překvapení a Vašek na pře-
mýšlení.  
     A tím jsme měli vše za sebou. Všichni jsme si mysleli, že budeme 
někde na posledním místě, ale když jsme na nástupu slyšeli „na 
4.místě se umístila družina Medvědů“ nevěřili jsme vlastním uším. 
Měli jsem radost, Vláďa skákal radostí 10 metrů do vzduchu. Když 
jsme se vrátili ze závodu, přišel nám E-mail od Vládi, že se organi-
zátoři omlouvají, že to špatně spočítali a tím pádem se družina 
Medvědů umístila na 3.místna 3.místna 3.místna 3.místěěěě!!!!  

-Myšák- 

 
RoverskáRoverskáRoverskáRoverská    expedice ŠVÉDSKexpedice ŠVÉDSKexpedice ŠVÉDSKexpedice ŠVÉDSKO 2009O 2009O 2009O 2009    
     Léto se kvapem blíží a pokud jste star-
ší 15ti let a ještě nevíte, kde budete trá-
vit první polovinu srpna, můžete se při-
pojit k letní expedici do Švédska. Zbývá 
několik málo volných míst!! Neváhejte a 
využijte této příležitosti!! Zájemci se 
mohou hlásit Švejkovi na e-mailové 
adrese schwake@volny.czschwake@volny.czschwake@volny.czschwake@volny.cz. 



SKAUTSKÁ OLYMPIÁDASKAUTSKÁ OLYMPIÁDASKAUTSKÁ OLYMPIÁDASKAUTSKÁ OLYMPIÁDA    
    

"Není důležité vyhrát, ale zvítězit!" 
 

     K příležitosti 90. výročí skautingu v Táboře se 8.-10. května 
uskutečnila skautská olympiáda. Cílem bylo především vyzkoušet si 
různé sporty z letních olympijských her. 
     Akce se držela hesla "Není důležité  vyhrát, ale zúčastnit se" 
(čehož jsme se drželi, neboť nikdo z nás to v průběhu nevzdal), ale 
přesto jsme se úspěšně pokusili o dosažení co největšího počtu 
vítězství. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     Náš oddíl o sobě dal nejvíce vědět především ve vlčácké kategorii, 
kdy Soptík s Jazýčkem stanuli snad pokaždé na stupni vítězů. Soptík 
získal celkem 7 zlatých7 zlatých7 zlatých7 zlatých medailí (sprint, skok vysoký, běh na 400m, 
maratón a hod diskem) a  2 st2 st2 st2 střřřříbrné íbrné íbrné íbrné (hod oštěpem a skok do dálky). 
Jazýček 3 zlaté3 zlaté3 zlaté3 zlaté (hod oštěpem, skok do dálky, krikeťák), 1 1 1 1 ststststřřřříbrnouíbrnouíbrnouíbrnou 
za skok vysoký a 1111 bronzbronzbronzbronz za hod diskem. 
     Ve skautské kategorii nás zastupoval pouze Vašek, který však 
patřil ve své kategorii k nejmladším, takže žádné cenné umístění 
nevybojoval. 



     Mezi rovery se umístil Rak (2 zlaté 2 zlaté 2 zlaté 2 zlaté - maratón, skok do výšky, 2 2 2 2 
ststststřřřříbrné íbrné íbrné íbrné - sprint, hod diskem, 2 bronzové 2 bronzové 2 bronzové 2 bronzové - běh na 800m, hod koulí) 
a Péťa (3 bronzové 3 bronzové 3 bronzové 3 bronzové - sprint, skok do dálky, maratón). Profesor se 
nikde neumístil, ale zato se zúčastnil této velké střediskové akce, 
která se nám všem velmi líbila. 

-Peťa- 

 
 

 
Po dlouhavé době nás oddílová výprava zavedla do nitra chráněné 
oblasti Borkovická Blata. Sešli jsme se na náměstí v Sezimově Ústí 
v pátek 15.5. a asi se ptáte kdo, no přeci Ronaldo, Profa Myšák, 
Vašek, Játro, Mikeš, Hedík, Pepa…Další den nás navštívili Ronny, 
Vláďa, Peťa. 
     V pátek jsme se ubytovali a večer jsme si Zahráli pár písniček a 
potom jsme šli spát. Další den ráno jsme zažili nádherné probuzení, 
bydleli jsme totiž vedle ohrady, kde byly krávy, takže ráno okolo nás 
běželo sto krav :D .Po vydatné snídani jsme si zahráli bojovku, 
poté jsme si udělali oběd. Skauti si dělali vlastní do odborky.     
     Když naše bříška byla 
plná, naše kroky vedly 
směrem k naučné stezce 
Borkovická Blata (kterou 
mimochodem kdysi dáv-
no vybudoval dědeček 
jednoho ze členů našeho 
oddílu- Bumči) .Tam to 
bylo fajn. Večer nás ná-
vštěva opustila a my 
jsme si zahráli pár her u 
ohně a šli jsem spát. 
Další den jsme vyrazili 
domů. Výprava se všem 
líbila  

-Myšák- 



 
 
 
    Poslední předtáborová oddílová výprava se uskutečnila v sobotu 
13. června. Sešli jsme se v 9 hodin u naší klubovny ve složení Picaso, 
Hanz, Lišák, Soptík, Jazýček, Vašek, Mikeš, Hedík a Pepa.  Naším prv-
ním cílem se stala rozhledna Bulačka a přilehlé dětské hřiště, kde 
jsme si zahráli fotbal a také se všemožně vyblbli. Zde se od nás 
odpojil Hanz, který se musel vrátit domů, a tak jsme dál pokračovali 
v 8 lidech. 
     Po několika minutách 
jsme vstoupili do vlčího 
dolu, kde nás uchvátila 
zdejší nádherná příroda 
(a některé z nás také 
malé žabky, které přebý-
vají v kalužích na cestě). 
Jelikož bylo velmi teplé 
počasí, rozhodli jsme se 
zajít na nanuky na Hara-
chovku, kde se zrovna ko-
nala vodácká svatba. 
     Odtud jsme pokračovali podél řeky směrem k Táboru. Na půl 
cesty k městu jsme však zabočili doleva a zdolali kopec vedoucí ke 
klokotskému klášteru.  Z Klokot jsme se pak vrátili domů autobu-
sem. Výsledná známka výpravy byla 2+. 

-Lišák- 
 
 
 
 
 
 
 
 



LETNÍ TÁBOR „PÁVKOVKA 2009“ 
     Již velmi brzy vyrazí náš oddíl na svůj další letní tábor, v pořadí již 
20. od poslední obnovy Junáka v roce 1990! 
     Naším útočištěm se stane tábořiště veselských skautů, které se 
jmenuje „Pávkovka“(pokud vám to připomíná tábořiště Pávek, pak 
vězte, že toto místo je jen asi 1 km od něj) . 
     Tábor proběhne v termínu 27.6.-12.7. Návštěvní den byl stanoven 
na neděli 5.7. mezi 14-18 hodinou. Tentokrát však táboříme v CHKO 
Třeboňsko, kam je vjezd osobním automobilům zakázán, takže je 
nutné svá vozidla zanechat u hájenky a na tábořiště dojít pěšky 
(viz.mapka). Konec tábora byl stanoven letos výjimečně až na neděli 
12.7. Rodiče si mohou pro své děti přijet mezi 12-13 hodinou k vše 
zmíněné hájence. 
      Myslím si, že nás letos čeká opět velmi příjemný tábor, protože 
samo tábořiště je jako vystřižené z Foglarovek a celotáborová hra 
opravdu zaujme všechny věkové kategorie členů našeho oddílu. 

-Lišák- 
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kvoclik@seznam.cz ; příští číslo vyjde v průběhu října 2009  


